
Уважаеми г-н Чобанов, 

Не одобрявам отмяната на критерият за уседналост, както и постоянните промени в Наредбата. 
Оставете поне веднъж да действа една година, както е приета, за да може хората да имат 

някаква предвидимост какво ги очаква. Всяка седмица сте на различно мнение по един въпрос. 

Хората са подготвени, че ще има уседналост от Август т.г. и така трябва да остане. 

С уважение, 

М. Тенева 


